
Novi obeti
Predsedniki štirih krajevnih

skupnosti dobrepoljske doli-
ne, predsednik IS občine Gro-
suplje in direktorica PTT po-
djetja Ljubljana so 17. decem-
bra 1990 podpisali pogodbo
o izgradnji nove KATC - Vi-
dem in gradnji krajevnega te-
lefonskega omrežja.

Ocenjena predračunska
vrednost za gradnjo kabelske-
ga omrežja je 1.250.000 DEM.
Sredstva, ki niso majhna, naj
bi zbrali novi naročniki
z vključujočim krajevnim sa-
moprispevkom. Telefonske
povezave prek centrale v Gro-
supljem so nemogoče, zato je
bil nujen nakup VF prenosne-
ga sistema, ki so ga poleg de-
narja iz samoprispevka finanč-
no že pokrile Iskra, Dobrepo-

lje, Stolarna in Kmetijska za-
druga.

Najtrši del, s katerim smo se
v gradbenem odboru srečali, je
bila lokacija nove pošte. PTT
podjetje ni bilo pripravljeno
nove digitalne centrale posta-
viti v vlažno Štihovo hišo, kjer
so sedanji prostori pošte, zato
je bilo nujno treba poiskati
drugo lokacijo. Po večmeseč-
nih dogovarjanjih smo s polno
mero razumevalnja in trezno
presojo predsednika vlade pb-
čine Grosuplje Zdravka Šte-
gra, za kar sem mu osebno
hvaležen, prišli do novih pro-
storov, ki bodo sprejemljivi za
PTT, Dobrepoljci pa bomo
z adaptacijo stare šole na Vid-
mu dobili večnamensko po-
slopje. Občina, ki je lastnica

zgradbe, bo prostore dala v na-
jem pošti za potrebe poštnih
storitev, zgornje prostore, kjer
naj bi bila stanovanja pa bo
občina dala prav tako v najem
in že zbira interesente.

Ob podpisu pogodbe je bilo
dogovorjeno, kako časovno
uresničiti načrt: februarja
adaptacija prostorov, aprila ze-
meljska dela za I. fazo gradrye
kabelskega omrežja. Konec ju-
nija naj bi PTT začela montira-
ti novo digitalno centralo IS-
KRA 2000 SI, da bi v jeseni že
lahko priključevali naročnike,
ki so vključeni v I. fazo. Druga
faza priključevanja pa naj bi
bila gotova v letu 1993. Delitev
v dve fazi je bila nujnost zaradi
preobremenjene grosupeljske
centrale.
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